
 
 
 
Schriftelijke vragen Behoorlijk Bestuur voor Den Helder en 
Julianadorp over ijssalon aan het  Julianaplein  
 
Den Helder, 26 september 2023  
 
 
 
 

Naar aanleiding van het sluiten van de ijssalon op het Julianaplein, heeft Behoorlijk Bestuur voor Den 
Helder & Julianadorp de volgende vragen voor het college van burgemeester en  wethouders/de 
burgemeester: 
 

1. Bent u het met ons eens dat gebrek aan capaciteit wat betreft handhaving een probleem is 
van de gemeente en niet van de burger? 
Zo nee, waarom niet? 

 
2. Bent u het met ons eens dat de burger/ondernemer nu de dupe is van het 

capaciteitsprobleem bij de gemeente met name als het gaat om handhaving? 
Zo nee, waarom niet? 

 
3. Bent u het met ons eens dat, als er niet snel wat gaat veranderen in deze situatie, de burger 

het recht in eigen hand gaat nemen? 
Zo nee, waarom niet? 

 
4. Bent u het met ons eens dat al die verhalen/beloftes die de gemeente maakt richting 

burgers/ondernemers en die niet worden nagekomen, het vertrouwen in het huidige 
bestuur tot een nulpunt doen dalen? 
Zo nee, waarom niet? 

 
5. Bent u het met ons eens dat er op zeer korte termijn wat moet gebeuren aan de 

verregaande overlast in het Julianapark/station Centrum? 
Zo nee, waarom niet? 

 
6. Bent u het met u eens dat het niet het probleem van de burger is hoe u de verregaande 

overlast oplost maar dat het op zeer korte termijn wordt opgelost? 
Zo nee, waarom niet? 

 
7. Bent u het met ons een dat door de ongebreidelde overlast van junks, bierdrinkende Polen, 

rondhangende asielzoekers, alcoholisten, winkeldiefstallen, bankslapers, verwarde personen 
en bedelaars de ondernemers worden weggepest uit Den Helder, waar de werkgelegenheid 
toch al niet voor het opscheppen ligt? 
Zo nee, waarom niet? 
 

Namens de fractie van Behoorlijk Bestuur voor Den Helder en Julianadorp,  
 
S. Hamerslag  
 
 


